

**To be released
Berlin, 19.04.2013**

NEW OPERATIONS MANAGER AT BERLIN CAPITAL INVESTMENTS®

Jeffrey Balmert (36) completes the team at Berlin Capital Investments® as Operations Manager under the real estate company Zabel Immobilien GmbH & Co. KG.

The United States (Chicago) native is since April 2013 the most recent addition to the coordination of the company's sales team based in Berlin.

With a multilingual team comprised of seven different languages, and being bilingual himself, Jeffrey Balmert can appropriately fulfill the individual needs and requirements of each client by offering specially customized services based on their specific desires.

Balmert has extensive experience in direct and indirect contact with international customers. He has already supported the five-star hotel industry in Chicago as a revenue manager, as well as handling the administration and web marketing for the third largest booking portal in the world, Booking.com.

With strategic planning skills and sensitivity to a multinational clientele, Balmert ensures to offer the highest quality and care one can expect to receive within Berlin Capital Investments®.

About Berlin Capital Investments®:

Berlin Capital Investments®, as an exclusive partner of leading project developers, markets high quality apartments in the center of Berlin around the area of the Brandenburg Gate to an international clientele of private owners and investors.

The founder of the company, Thomas Zabel, is a property professional working both in high-end residential Berlin real estate and international referrals. He has been providing market expertise and insight for over 20 years alongside the successful management of Berlin Capital Investments® as part of the Zabel Immobilien Group.

Berlin Capital Investments® has been distinguished with many awards, including the highest honor "Best International Real Estate Agency, 2012-2013" from the International Property Awards in London.

For more information on the company, please visit the website www.berlin-capital.com

Press inquiries

The Coup public relations | Melanie Marten | melanie@thecoup.de | 0049 (0)1707308126
Zabel Immobilien GmbH & Co. KG | Natalia Peláez | n.pelaez@berlin-capital.com | 0049 (0)30 5200970-14

Pressemitteilung

Berlin, 19.04.2013

NEUZUGANG IM BEREICH OPERATIONS MANAGEMENT BEI BERLIN CAPITAL INVESTMENTS®

Jeffrey Balmert (36) ist ab sofort als Operations Manager für das Unternehmen Berlin Capital Investments® im Hause Zabel Immobilien GmbH & Co. KG tätig.

Der gebürtig aus Chicago, USA, stammende Neuzugang koordiniert ab April 2013 das Sales-Team im Standort Berlin in Hinblick auf die Verknüpfung des Interessenten mit dem passenden Makler.

Für die Distribution mit dem siebensprachigen Makler-Team geht Jeffrey Balmert auf die individuellen Bedürfnisse und Anforderungen der Kunden ein und sichert damit die Qualität des Termins. Balmert verfügt über weitreichende Erfahrung im direkten und indirekten Kontakt mit internationalen Kunden. So unterstützte er bereits den Sales in einer 5 Sterne Luxushotellerie in Chicago im Bereich Revenue Management sowie als Administrator des drittgrößten Booking-Portals der Welt, Booking.com.

Mit strategischem Planungsgeschick und Feingefühl für ein internationales Klientel sichert Balmert die hochwertige Betreuung, die man mit Berlin Capital Investments® erhält.

Über Berlin Capital Investments®:

Berlin Capital Investments ® vertreibt als exklusiver Partner führender Bauträger hochwertige Eigentumswohnungen in der Mitte von Berlin an einen internationalen Kundenkreis privater Nutzer und Investoren.

Das Portfolio umfasst Penthouses und Designwohnungen an den bevorzugten Standorten von der Friedrichstraße über den Potsdamer Platz bis Unter den Linden.

Gründer Thomas Zabel ist Experte für High-End Wohneigentum in Berlin und begleitet Kundenanfragen, Referrals, an Immobilienmärkte weltweit. Mit einer Marktcompetenz von über 20 Jahren leitet er Berlin Capital Investments ® als Teil der Zabel Immobilien Gruppe.

Die ganzheitliche Betreuung in der Immobilienvermittlung durch Berlin Capital Investments® wurde mehrfach ausgezeichnet, u.A. zum zweiten Mal in Folge mit der höchsten Ehrung als "Best Real Estate Agency, Europe 2012-2013" vom International Property Award Europe.

Weitere Informationen erhalten Sie auf der Unternehmens-Website unter www.berlin-capital.com

Press inquiries

The Coup public relations | Melanie Marten | melanie@thecoup.de | 0049 (0)1707308126
Zabel Immobilien GmbH & Co. KG | Natalia Peláez | n.pelaez@berlin-capital.com | 0049 (0)30 5200970-14